
 

Sundby-Hvorup Boligselskab  
Lindholm Søpark 4 . 9400 Nørresundby .    

 
 

 

 

Afdeling 0204, Ulsted. 

 

 

Referat fra afdelingsmødet den 30. august 2011, kl. 17,00. 

 

 

I mødet deltog: 

 

Beboere 16 

  

 

Fra organisationsbestyrelsen: 

 Nils Vinther 

 Aase Andersen 

 

Fra administrationen: 

 Jens Erik Grøn  

 Sven Jensen 

 

 

Ad pkt. 1.  

Den udsendte forretningsorden for afdelingsmødet d. 30.08.2011 blev godkendt.  

 

 

Ad pkt. 2. 

 

Nils Vinther  blev valgt som dirigent. 

 

 

Ad pkt. 3. 

 

Afdelingens beretning. 

 

Inga Schwartz orienterede om: 

 

 Stille og roligt år. 

 Forårsgennemgangen er udført. 

 Udskiftning af vinduer/døre/facader på Rughaven pågår.  

 

Spørgsmål. 

  

Ingen. 

 

 

Beretningen blev godkendt. 



 

Sundby-Hvorup Boligselskab  
Lindholm Søpark 4 . 9400 Nørresundby .    

 
 

 

 

 

 

 

Ad pkt. 4. 

 

Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2012. 

 

Sven Jensen fremlagde budget for 2012 samt langtidsbudget af 9/5-2011. 

 

Budgettet resulterede i en lejeforhøjelse på kr. 18,00 pr. m2, svarende til 2,83 %. 

Ny m2 husleje er herefter kr. 654,- (gennemsnitlig). 

 

 

Spørgsmål fra salen: 

 Ingen. 

 

Budgettet blev godkendt. 

 

 

Ad pkt. 5. 

 

Indkomne forslag. 

  

Ingen. 

 

 

Ad. pkt. 6. 

 

Valg af formand. 

 

Verner Jensen, Mellergårdsvej 6 blev valgt. 

 

 

 

Ad pkt. 7.  

 

 Valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem. 

 

 

 Hanne Pedersen, Rughaven 18, blev genvalgt. 

 

 

Afd. bestyrelsen består herefter af 3 personer, da det ikke var muligt, at finde/vælge 5 

personer som i den oprindelige afdelingsbestyrelse. 

 

 



 

Sundby-Hvorup Boligselskab  
Lindholm Søpark 4 . 9400 Nørresundby .    

 
 

 

Afdelingsbestyrelsen: 

 Formand Verner Jensen   

 Hanne Pedersen 

 Jørgen Christensen. 

 

 

 

Ad pkt. 8.  

 

 Valg af 2 suppleanter.  

 

Valgt: 

  

 

Inga Schwartz,  Præstehaven 1. 1. suppleant.  

 Henning Krogsgaard, Rughaven 22. 2. suppleant.  

 

Ad. pkt. 09. 

 

Eventuelt.  

 

Følgende blev drøftet: 

 

 Placering af postkasser. 

 Afd. best. vil gerne vide når ejendomsfunktionæren har sommerferie. 

 

Nils Vinther afsluttede mødet. 

 

Mødet sluttede kl. 17,50 

 

 

 

Ref. Jens Erik Grøn 

 


